



17^{ème} Conférence de la COPEAM

COMMISSION TV

Hôtel Pullman Bercy
Paris, 9 avril 2010

ORDRE DU JOUR

1. COPRODUCTION COPEAM/ASBU INTER-RIVES II : REGARDS D'ENFANTS

2^e série télé réalisée en coproduction par la COPEAM et l'ASBU : résultats de la production, nouvelles synergies avec d'autres chaînes et festivals

2. LES COPRODUCTIONS EN MEDITERRANEE: OBSTACLES ET OPPORTUNITES

- 2.1 La diffusion dans le cadre des coproductions COPEAM-ASBU: bilan de diffusion d'Inter-Rives et perspectives de diffusion d'Inter-Rives II
- 2 Examen d'une ébauche d'accord-cadre pour la coproduction multilatérale (chantier n. 5 de la Résolution Finale du Caire)
- 3 Création d'un fonds de soutien à la production méditerranéenne (chantier n. 6 de la Résolution Finale du Caire)

3. PRESENTATION DE WWW.COPEAM.TV

Une nouvelle plate-forme multimédia pour la promotion des produits des membres de la COPEAM

4. PROCHAINE REUNION DES DIRECTEURS DE PROGRAMMES

Réflexion générale et thèmes à traiter

5. PRESENTATION PROJETS MEMBRES

- 5.1 Projet Jousour soumis dans le cadre du Programme de l'UE ENPI CBCMED - Bassin Maritime Méditerranée
- 5.2 Une série de documentaires « Le langage de l'eau » d'Arca-Med
- 5.3 Documentaires de Mediterranean Dream Pictures
- 5.4 Projet de coproduction « L'image de la Femme en Méditerranée » de TV5 Monde
- 5.5 Autres

6. DIVERS

- 1 Autres propositions



17th Conference of COPEAM

TV COMMISSION

Hôtel Pullman Bercy

Paris, 9th April 2010

AGENDA

1. COPEAM/ASBU CO-PRODUCTION INTER-RIVES II: GLANCES OF CHILDREN

2nd TV series realized in co-production by COPEAM and ASBU: production results, new synergies with other channels and festivals.

2. CO-PRODUCTIONS IN THE MEDITERRANEAN: OBSTACLES AND OPPORTUNITIES

2.1 Broadcasting in the framework of COPEAM/ASBU co-productions: Inter-Rives broadcast assessment and Inter-Rives II broadcast perspectives.

2.2 Analysis of a frame-agreement draft for multilateral co-production (Project n. 5 of the Cairo Final Resolution).

2.3 Establishment of a financial device for Mediterranean production (Project n. 6 of the Cairo Final Resolution).

3. PRESENTATION OF THE WWW.COPEAM.TV

A new multimedia platform for the promotion of COPEAM members' products.

4. PROGRAMS DIRECTORS NEXT MEETING

General remarks and topics to be discussed.

5. PRESENTATION OF MEMBERS' PROJECTS

5.1 Jousour project presented in the framework of the EU ENPI CBCMED – Mediterranean Maritime Basin.

5.2 Series of documentaries « the language of water » by Arca-Med

5.3 Mediterranean Dream Pictures documentaries

5.4 Co-production project «Women image in the Mediterranean» by TV5 Monde

5.5 Other projects

6. OTHERS

6.1 Further proposals